
Motion
Gällande inomhusboulbana för Boulföreningarna i 
Kil, Frykerud & Högboda

Situationen för Kommunens Boulföreningar har blivit allt sämre den senaste 
tiden. I dagsläget får samtliga föreningar resa till Karlstad för att kunna spela 
boul under vinterhalvåret, en resa som bara i sig har blivit allt dyrare, men 
även lokalerna som föreningarna där nyttjar har också ökat i pris för att 
föreningarna skall få vistas där.

Kil har en många aktiva boulspelare och det känns konstigt att dessa ska 
behöva åka till Karlstad för att kunna utöva detta intresse när de borde ha 
tillgång till en lokal här i Kil. Det ligger i Kommunens intresse att främja det 
egna föreningslivet samt att våra seniorer aktiveras under vinterhalvåret. Även 
ur miljösynpunkt vore det bättre om boulspelandet kunde stanna inom Kils 
Kommun hela året, då detta leder till mindre bilkörande.

Vänsterpartiet vill med detta att Kils Kommun börjar leta efter lämpliga 
lokaler som kan nyttjas och- eller anpassas till detta ändamål så att våra 
boulspelare ska kunna stanna kvar i Kil

Dikterad gemensamt av Vänsterpartiet och 
Kils Samlade Boulföreningar den 19e December 2022

Leif Danielsson (V)


